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Republika e Kosovës
Republika Kosovo-Republic of Kosovo

Kuvendi - Skupština – Assembly

VI Saziv
Prolećno zasedanje

Plenarna sednica Skupštine
SP-027

Z A P I S N I K

SA PLENARNIH SEDNICA SKUPŠTINE REPUBLIKE KOSOVO OD 16, 17, 18, 26
APRIL, 31 MAJ, 4, 5, 8 I 28 JUNI 2018

Sednici je predsedavao Kadri Veseli, predsednik Skupštine, uz pomoć Xhavit Haliti,
Kujtim Shala i Mufera Srbica-Shinik, potpredsednici Skuipštine.

Predsednik je otvorio rad plenarne sednice, na osnovu dnevnog reda koji je pripremilo
Predsedništvo Skupštine, na sednici od 11 aprila 2018.

1. Vreme za deklarisanje van dnevnog reda

U vezi ove tačke dnevnog reda govorili su: Avdullah Hoti, Albin Kurti, Driton Çaushi,
Ganimete Musliu, Milaim Zeka, Emilija Redžepi, Lumir Abdixhiku i Glauk Konjufca, čije
diskusije inkorporisane u transkriptu..

2. Vreme za parlamentarna pitanja

Poslanica Mimoza Kusari-Lila postavila je pitanje za ministarku Ministarstva za sredinu i
prostorno planiranje , Albena Reshitaj, u vezi budžetskih izdvajanja za 2018 za projekat
impijanta otpadnih voda u Đakovici.
Ministarka Albena Reshitaj odgovorila je na pitanje poslanice.

Poslanica Shqipe Pantina postavila je pitanje za ministra  Ministarstva za javnu
administraciju Mahir Jagxhilar, u vezi  učešća službenika civilne službe na plaćenim
obukama, koje organizuju razne organizacije.
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Ministar Mahir Jagxhilar odgovorio je na pitanje poslanice.

Poslanik Adem Mikullovci postavio je pitanje za ministra za Rad i socijalno staranje ,
Skender Reçica, u vezi planiranja Ministarstva za rad i socijalno staranje za izradu Zakona o
penzijama umetnika i drugih kategorija, koji su dali poseban doprinos za zemlju.
Ministar Skender Reçica odgovorio je na pitanje poslanika.

Poslanik Arbër Rexhaj postavio je pitanje za ministarku Ministarstva za sredinu i prostorno
planiranje, Albena Reshitaj, u vezi ilegalnih deponija otpada i investicije na otpadne vode u
Landovici, opština Prizren..
Ministarka Albena Reshitaj odgovorila je na pitanje poslanika.

Poslanica Valentina Bunjaku-Rexhepi postavila je pitanje za ministra BSK, Rrustem
Berisha, u vezi dopisa ministra Berisha o obustavljanju Odluke Vlade za izgradnju
Univerzitetskog kampusa u Gnjilanu na parceli bezbednosnih snaga Kosova.
Ministar Rrustem Berisha odgovorio je na pitanje poslanika.

Poslanica Mimoza Kusari-Lila postavila je pitanje za ministra za kulturu, omladinu i sport ,
Kujtim Gashi, u vezi smanjenja budžeta za 2018 za projekat teniskih terena u Đakovici.
Ministar Kujtim Gashi odgovorio je na pitanje poslanice.

Poslanik Zafir Berisha postavio je pitanje za ministarku Ministarstva za sredinu i prostorno
planiranje, Albena Reshitaj, u vezi preduzetih mera MSPP za zabranu projekta “Sunčana
dolinia” u Zvečane.
Ministarka Albena Reshitaj odgovorila je na pitanje poslanika.

Poslanik Ismajl Kurteshi postavila je pitanje za ministra za obrazovanje, nauku i
tehnologiju Shyqiri Bytyqi, u vezi nivoa primene Zakona o pred-univerzitetskom
obrazovanju u školama sa nastavom na Srpskom jeziku.
Ministar Shyqiri Bytyqi je odgovorio na pitanje poslanika.

Poslanica Arbërie Nagavci postavila je pitanje za ministra za obrazovanje, nauku i
tehnologiju, Shyqiri Bytyqi, u vezi poništavanja konkursa za “Naučnik 2017. godine ” i
“Mladi naučnik 2017. godine”.
Ministar  Shyqiri Bytyqi je odgovorio na pitanje poslanika.
.

Poslanik Shemsi Syla postavila je pitanje za ministra BSK, Rrustem Berisha, u vezi
naoružanja bezbednosnih snaga Kosova, odobreno zakonom .
Ministar Rrustem Berisha odgovorio je na pitanje poslanika.

Poslanica Besa Baftiu postavila je pitanje za ministra za Rad i socijalno staranje, Skender
Reçica, u vezi inspekcija i izrečenih kazni od Inspektorata za rad o slučajevima povreda i
smrti radnika na radnom mestu.
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Ministar Skender Reçica odgovorio je na pitanje poslanice.

Poslanik Slobodan Petrović postavio je pitanje za premijera Republike Kosova, Ramush
Haradinaj, u vezi istrage Specijalnog tužilaštva Kosova, povodom ubistva Olivera
Ivanovića.
Premijer Ramush Haradinaj nije bio prisutan u sali.

Poslanica Luljeta Veselaj-Gutaj postavila je pitanje za ministra za obrazovanje, nauku i
tehnologiju, Shyqiri Bytyqi, u vezi planiranja MONT-a za izgradnju javnog obdaništa u
Prizrenu.
Ministar Shyqiri Bytyqi odgovorio je na pitanje poslanice.

Poslanica Luljeta Veselaj-Gutaj postavila je pitanje za ministarku Ministarstva za sredinu i
prostorno planiranje, Albena Reshitaju vezi planiranja MSPP za početak radova na projektu
zamene vodovodnih cevi na putu Janina i Majke Tereze u Prizrenu.
Ministarka Albena Reshitaj je odgovorila na pitanje poslanice.

* * *

U nastavku, predsednik Komisije za obrazovanje, nauku, tehnologiju, kulturu, omladinu i
sport, inovacije i preduzetništvo Ismajl Kurteshi predložio je da se dnevni red plenarne
sednice dopuni sa još jednom tačkom – Razmatranje predloga – odluke Vlade Republike
Kosova za ratifikaciju devet (9) članova Državnog Saveta za kvalitet, kao i za odstupanje od
proceduralnih rokova, predviđeni Poslovnikom Skupštine za razmatranje ove tačke.

Predsednik je zatražio izjašnjavanje predstavnika parlamentarnih grupa u vezi gore
navedenog predloga.

U vezi ovog predloga diskutovali su: Avdullah Hoti, u ime PG - LDK-a;  Memli Krasniqi, u
ime PG - PDK-; Glauk Konjufca, u ime PG - LVV-; Dardan Sejdiu, u ime PG -
“Nezavisni poslanici”; Ahmet Isufi u ime PG - AAK-; Haxhi Shala, u ime PG - NISMA i
Albert Kinolli u ime PG “6+”, čije diskusije su inkorporisane u transkript.

Zatim, predsedavajući je stavio na glasanje predlog za izmenu dnevnog reda i za odstupanje
od proceduralnih rokova predviđeni Poslovnikom Skupštine.

Rezultat glasanja je sledeći:

Za---------------------------- 60,
Protiv-------------------------1,
Uzdržani---------------------1.

Skupština je večinom glasova donela odluku za dopunu dnevnog reda - Razmatranje
predloga – odluke Vlade Republike Kosova za ratifikaciju devet (9) članova Državnog
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Saveta za kvalitet, kao i za odstupanje od proceduralnih rokova, predviđeni Poslovnikom
Skupštine za razmatranje ove tačke

* * *

Predsednik PG – LDK , Avdullah Hoti, predložio je da se dnevni red dopuni sa još jednog
tačkom dnevnog reda – Formiranje parlamentarne istražne Komisije u vezi rasvetljavanja
slučaja proterivanja šest (6) turskih državljana, na osnovu preporuka Skupštine, usvojene na
plenarnoj sednici od 4 aprila 2018, čija je diskusija inkorporisana u transkript.

Predsedavajući je zatražio izjašnjavanje predstavnika parlamentarnih grupa u vezi gore
navedenog predloga.

U vezi ovog predloga diskutovali su: Memli Krasniqi, u ime PG - PDK-; Glauk Konjufca, u
ime PG - LVV-; Dardan Sejdiu, u ime PG - “Nezavisni poslanici”; Ahmet Isufi u ime PG -
AAK-; Bilall Sherifi, u ime PG - NISMA i  Albert Kinolli u ime PG  “6+”, kao i Albulena
Haxhiu, predsednica Komisije za zakonodavstvo, mandate, imunitete, Poslovnik Skupštine i
nadgledanje APK, potpredsednik Skupštine Xhavit Haliti i Driton Selmanaj, čije diskusije
su inkorporisane u transkript

U nastavku, u vezi ovog pitanja, predsednik PG - LDK, Avdullah Hoti, predložio je
Komisiji za zakonodavstvo, mandate, imunitete, Poslovnik Skupštine i nadgledanje APK da
izradi pravno mišljenje zahtevano od Predsedništva Skupštine, na sednici od 11 april 2018.
godine u vezi predsedavanja Parlamentarne istražne Komisije.

U nastavku predsedavajući je dao pauzu.

Nakon pauze, predsednica Komisije za zakonodavstvo, mandate, imunitete, Poslovnik
Skupštine i nadgledanje APK Albulena Haxhiu obavestila je poslanike da je Komisija za
zakonodavstvo, mandate, imunitete, Poslovnik Skupštine i nadgledanje APK, tokom pauze
plenarne sednice održala vanrednu sednicu za razmatranje zaključka Predsedništva
Skupštine u vezi predsedavanja Parlamentarne istražne Komisije, koji se odnosi na
deportovanje šest (6) Turskih državljana i Skupštini predstavila preporuke Komisije u vezi
predsedavanja Parlamentarne istražne Komisije. Diskusija g-đa Haxhiu je inkorporisana u
transkript.

U vez i preporuka Komisije za zakonodavstvo, mandate, imunitete, Poslovnik Skupštine i
nadgledanje APK o predsedavanju parlamentarne istražne Komisije diskutovali su: Hajdar
Beqa, prvi zamenik Komisije za zakonodavstvo, mandate, imunitete, Poslovnik Skupštine i
nadgledanje APK; Armend Zemaj, u ime PG - LDK-; Memli Krasniqi, u ime PG - PDK-;
Albulena Haxhiu, u ime PG - LVV-; Dardan Sejdiu, u ime PG “Nezavisni poslanici”;
Muharrem Nitaj, u ime PG - AAK-; Bilall Sherifi, u ime PG - NISMA i Avdullah Hoti, čije
su diskusije inkorporisane u transkript.

Predsedavajući je stavio na glasanje predsednika PG – LDK , Avdullah Hoti, za dopunu
dnevnog reda sa tačkom -
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Nakon diskusija, predsedavajući je rekao da zbog nedostatka kvoruma za donošenje odluke
odlaže se  glasanje ovog predloga.

Glasanje gore navedenog predloga održano je 17 aprila 2018.
Rezultat glasanja je sledeći:

Za ---------------------------- 66,
Protiv -------------------------0,
Uzdržani---------------------5.

Skupština je večinom glasova odlučila za dopunu dnevnog reda plenarne sednice sa tačkom
– Formiranje Parlamentarne istražne Komisije u vezi rasvetljavanje slučaja proterivanja šest
(6) turskih državljana, 29 marta 2018.

U nastavku sednice od 26 aprila 2018 diskutovano je ponovo o formiranju Parlamentarne
istražne Komisije u vezi rasvetljavanje slučaja proterivanja šest (6) turskih državljana, 29
marta 2018.
Nakon diskusija, predsednik PG - LDK, Avdullah Hoti povukao je predlog za formiranje
Parlamentarne istražne Komisije u vezi rasvetljavanje slučaja proterivanja šest (6) turskih
državljana, 29 marta 2018. Diskusija g. Hoti u vezi obrazloženja i povlačenja predloga je
inkorporisana u transkript.

***

3. Usvajanje zapisnika sa prethodnih sednica

Skupština je usvojila zapisnike sa plenarnih sednica od 8, 9, 22, 23, 28 februar ; 1, 2, 7, 8,
13, 14, 15, 16, 20, 21, 23, 30 mart i 4 april 2018.

Poslanik Sami Kurteshi imao je primedbe na zapisnik vanredne sednice od 21 marta 2018
sa obrazloženjem da nisu date odluke sa sednice Predsedništva Skupštine Kosova za
udaljavanje nekoliko poslanika zbog korišćenja suzavca u Sali za plenarne sednice.

Objašnjenje: odluke Predsedništva Skupštine su inkorporisane u  zapisnike sednica
Predsedništva Skupštine od 21 marta 2018.
U zapisnike sednica evidentira samo događaj na toj sednici a ne događaji drugih tela
Skupštine.

4. Razmatranje predloga – odluke Vlade Republike Kosova o ratifikaciji devet (9)
članova državnog Saveta za kvalitet

Predsedavajući je upoznavao poslanike da funkcionalna Komisija za obrazovanje, nauku,
tehnologiju, kulturu, omladinu, sport, inovacije i preduzetništvo razmatrala ovaj predlog
Vlade Republike Kosova i Skupštini preporučila njegovo usvajanje.
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Predsedavajući je pozvao ministra za obrazovanje, da predstavi i obrazloži predlog –
odluku Vlade.
Ministar MONT-a Shyqiri Bytyqi, predstavio i obrazložio predlog – odluku Vlade
republike Kosova za ratifikaciju devet (9) članova Državnog saveta za kvalitet i pozvao
poslanike da istu usvoje.

U vezi ove tačke diskutovali su: Ismajl Kurteshi, u ime Komisije za obrazovanje; Armend
Zemaj, u ime PG – LDK ; Nezir Çoçaj, u ime PG - PDK-; Arbërie Nagavci, u ime PG -
LVV-; Dardan Sejdiu, u ime PG “nezavisni poslanici”; Teuta Haxhiu, u ime PG  AAK-;
Bilall Sherifi, u ime PG - NISMA, Memli Krasniqi, Daut Haradinaj i Emilija Rexhepi, čije
su diskusije inkorporisane u transkript.

U nastavku, predsedavajući je stavio  na glasanje dva (2) PUTA PREDLOG – ODLUKU
Vlade Republike Kosova o ratifikaciji devet (9) članova Državnog saveta za kvalitet, ali nije
bilo kvoruma za donošenje odluke.

Glasanje predloga – odluke Vlade Republike Kosova za ratifikaciju devet (9) članova
Državnog saveta za kvalitet, je održano 17 aprila 2018.

Pre glasanja, predsednik Komisije za obrazovanje, nauku, tehnologiju, omladinu  i sport,
inovacije i preduzetništvo Ismajl Kurteshi predstavio je objašnjene u vezi mandata članova
Državnog saveta za kvalitet. Diskusija g. Kurteshi je inkorporisana u transkript.

Rezultat glasanje je sledeći:

Za-------------------66,
Protiv---------------5,
Uzdržani-----------0.

Skupština je većinom glasova donela:

O D L U K U
O ratifikaciji  9 (devet) članova Državnog saveta za kvalitet Kosovske agencije za

akreditaciju

I. Ratifikuju se članovi Državnog saveta za kvalitet Kosovske agencije za akreditaciju:

1. Prof. Ass. Dr. Vjollca Krasniqi,

2. Prof. Ass. Dr. Arta Jakupi,

3. Dr.Sc. Spec. Rozafa Koliqi-Lila,

4. Prof. Dr. Magdalena Ziolo,

5. Prof. Dr. Gazmend Luboteni,

6. Prof. Dr. Herbert K. Amato,

7. Prof. Dr. Xhavit Rexha,
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8. Prof. Msc. Jeffery Butel dhe

9. Prof. Ass. Dr. Dukagjin Zeka.

II. Mandat ratifikovanih članova Državnog saveta za kvalitet Kosovske agencije za
akreditaciju, na osnovu tačke (I) ove odluke je pet (5) godina.

5. Razmatranje Nacrta Zakon br. 06/L-061 o ratifikaciji Traktata između Republike
Kosova i Mađarske o transferu osuđenih lica.

Predsednik je upoznao poslanike da je Komisija za zakonodavstvo, mandate, imunitete,
Poslovnik Skupštine u nadgledanje APK, razmatrala ovaj Nacrt zakona i Skupštini
preporučila njegovo usvajanje.

Predsedavajući je pozvao ministra pravde g. Abelard Tahiri, da predstavi i obrazloži ovaj
Nacrt zakona.

Minisar pravde g. Tahiri, predstavio je i obrazložio sadržaj i strukturu Nacrta zakona i
pozvao poslanike da isti usvoje.

U vezi ovog Nacrta zakona diskutovali su: : Albulena Haxhiu, u ime funkcionalne komisije
za zakonodavstvo, mandate, imunitete, Poslovnik Skupštine u nadgledanje APK i u ime PG
- LVV; Armend Zemaj, u ime PG -LDK; Hajdar Beqa, u ime PG - PDK-; Sami Kurteshi, u
ime PG - LVV; Shqipe Pantina, u ime PG -“Nezavisni poslanici”; Blerim Kuçi, u ime PG -
AAK; Bilall Sherifi, u ime PG - NISMA; čije su diskusije inkorporisanje u transkript.

Nakon diskusija, predsednik je rekao da nema kvoruma za donošenje oduke, tako da se
glasanje za ovaj nacrt zakona odlaže.

Glasanje Nacrta Zakon br. 06/L-061 o ratifikaciji Traktata između Republike Kosova i
Mađarske o transferu osuđenih lica održano je 4. juna 2018.

Rezultat glasanja je sledeći:
Za-------------------84,
Protiv-------------- 0,
Uzdržani-----------0.

Skupština je većinom glasova donela:

V E N D I M

Usvaja se Zakon br. 06/L-061 o ratifikaciji Traktata između Republike Kosova i Mađarske o
transferu osuđenih lica.
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6. Prvo razmatranje Nacrta zakona o sudovima

Predsednik je upoznao poslanike da je Komisija za zakonodavstvo, mandate, imunitete,
Poslovnik Skupštine u nadgledanje APK, razmatrala ovaj Nacrt zakona i Skupštini
preporučila njegovo usvajanje.

Predsedavajući je pozvao ministra pravde g. Abelard Tahiri, da predstavi i obrazloži ovaj
Nacrt zakona.

Minisar pravde g. Tahiri, predstavio je i obrazložio sadržaj i strukturu Nacrta zakona i
pozvao poslanike da isti usvoje.

U vezi ovog Nacrta zakona diskutovali su: : Albulena Haxhiu, u ime funkcionalne komisije
za zakonodavstvo, mandate, imunitete, Poslovnik Skupštine u nadgledanje APK i u ime PG
- LVV; Armend Zemaj, u ime PG -LDK; Hajdar Beqa, u ime PG - PDK-; Sami Kurteshi, u
ime PG - LVV; Shqipe Pantina, u ime PG -“Nezavisni poslanici”; Blerim Kuçi, u ime PG -
AAK; Bilall Sherifi, u ime PG - NISMA, Sami Kurteshi, Arbërie Nagavci, Drita Millaku,
Salih Zyba, Fitore Pacolli, Besa Gaxherri i Milaim Zeka, čije su diskusije inkorporisanje u
transkript.

Nakon diskusija, predsednik je rekao da nema kvoruma za donošenje oduke, tako da se
glasanje za ovaj nacrt zakona odlaže.

Glasanje u načelu Nacrta zakona o sudovima, je održano 17. aprila 2018.

Rezultat glasanja je sledeći:
Za-------------------48,
Protiv--------------26,
Uzdržani-----------2.

Skupština je većinom glasova donela:

O D L U K U

1.Usvaja se u načelu Nacrt zakona br. 06/L-054 o sudovima.

2. Zadužuju se funkcionalne i stalne komisije da u roku predviđenim Poslovnikom Skupštine
da razmotri nacrt zakona i Skupštini dostave izveštaje sa preporukama.

7. Prvo razmatranje Nacrta zakona o Tužilačkom savetu Kosova, održano je 17. aprila
2018.
Predsednik je upoznao poslanike da je Komisija za zakonodavstvo, mandate, imunitete,
Poslovnik Skupštine u nadgledanje APK, razmatrala ovaj Nacrt zakona i Skupštini
preporučila njegovo usvajanje.
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Predsedavajući je pozvao ministra pravde g. Abelard Tahiri, da predstavi i obrazloži ovaj
Nacrt zakona.

Minisar pravde g. Tahiri, predstavio je i obrazložio sadržaj i strukturu Nacrta zakona i
pozvao poslanike da isti usvoje.

U vezi ovog Nacrta zakona diskutovali su: : Albulena Haxhiu, u ime funkcionalne komisije
za zakonodavstvo, mandate, imunitete, Poslovnik Skupštine u nadgledanje APK i u ime PG
- LVV; Armend Zemaj, u ime PG -LDK; Hajdar Beqa, u ime PG - PDK-; Sami Kurteshi, u
ime PG - LVV; Shqipe Pantina, u ime PG -“Nezavisni poslanici”; Blerim Kuçi, u ime PG -
AAK; Bilall Sherifi, u ime PG - NISMA, Fitore Pacolli i Drita Millaku, čije su diskusije
inkorporisanje u transkript.

Nakon diskusija, predsednik je rekao da nema kvoruma za donošenje oduke, tako da se
glasanje za ovaj nacrt zakona odlaže.

Glasanje u načelu Nacrta zakona o Tužilačkom savetu Kosova, održano je 17. aprila
2018.

Rezultat glasanje je sledeći:
Za-------------------74,
Protiv--------------- 3,
Uzdržani----------- 1.

Skupština je većinom glasova donela sledeću:

O D L U K U

1. Usvaja se u načelu Nacrt zakona br. 06/L-056 o Tužilačkom savetu Kosova.

2. Zadužuju se funkcionalne i stalne komisije da u roku predviđenim Poslovnikom Skupštine
da razmotri nacrt zakona i Skupštini dostave izveštaje sa preporukama.

8. Prvo razmatranje Nacrta zakona o Sudskom savetu Kosova

Predsednik je upoznao poslanike da je Komisija za zakonodavstvo, mandate, imunitete,
Poslovnik Skupštine u nadgledanje APK, razmatrala ovaj Nacrt zakona i Skupštini
preporučila njegovo usvajanje.

Predsedavajući je pozvao ministra pravde g. Abelard Tahiri, da predstavi i obrazloži ovaj
Nacrt zakona.

Minisar pravde g. Tahiri, predstavio je i obrazložio sadržaj i strukturu Nacrta zakona i
pozvao poslanike da isti usvoje.
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U vezi Nacrta zakona o Sudskom savetu Kosova diskutovali su: Albulena Haxhiu, u ime
funkcionalne komisije  za zakonodavstvo, mandate, imunitete, Poslovnik Skupštine u
nadgledanje APK i u ime PG - LVV; Armend Zemaj, u ime PG LDK; Nezir Çoçaj, u ime
PG PDK; Shqipe Pantina, u ime PG-“Nezavisni poslanici”; Shkumbin Demaliaj, u ime PG
AAK; Bilall Sherifi, u ime PG -NISMA, Sami Kurteshi i Fitore Pacolli, čije su diskusije
inkorporisane u transkript.

Nakon diskusija, predsedavajući je rekao  da nemamo dovoljnog kvoruma za odlučivanje i
procesiranje glasanja ovog nacrta zakona da se odlaže.

Glasanje u načelu Nacrta zakona  o Sudskom savetu Kosova, je izvršeno 17. aprila
2018.

Rezultat glasanja je bio:

Za -------------------74,
Protiv --------------- 3,
Uzdržanih ----------- 1.

Skupština je većinom glasova donela sledeću:

O D L U K U

1. Usvaja se u načelu Nacrt zakona br. 06/L-056 o Sudskom savetu Kosova.

2. Zadužuje se Funkcionalna Komisija i stalne komisije da u predviđenom roku
Poslovnikom Skupštine da ga razmatraju nacrta zakona i Skupštini podnose izveštaje sa
preporukama.

9. Prvo razmatranje Nacrta zakona o delatnosti  hidrometerologije

Predsedavajući je upoznao poslanike  da je Komisija za poljoprivredu, šumarstvo, ruralni
razvoj, sredinu i prostorno planiranje razmotrila ovog Nacrta zakona i Skupštini preporučila
njegovo usvajanje.

Zatim, predsedavajući je pozvao ministarku  Sredine i prostornog planiranja, g-đu Albena
Reshitaj da  predstavlja i obrazloži Nacrta zakona.

Ministarka Sredine i prostornog planiranja g.-đa Reshitaj, pred poslanicima Skupštine
podnela i obrazložila u celini sadržinu i strukturu nacrta zakona i pozvala poslanike da ga
usvajaju.

U vezi Nacrta zakona o delatnosti hidrometereologije, diskutovali su: Besa Gaxherri, u ime
Funkcionalne komisije za poljoprivredu, šumarstvo, ruralni razvoj, sredinu i prostorno
planiranje i u ime PG - LDK-a; Ganimete Musliu, u ime PG - PDK-a; Arbërie Nagavci, u
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ime PG - LVV-a; Salih Salihu, u ime PG -“Deputetët e Pavarur”; Time Kadrijaj, u ime
PG - AAK-a; Bilall Sherifi, u ime PG - NISMA i Lutfi Zharku, čije su diskusije  u celini
date u transkriptu.

Nakon diskusija, predsedavajući je rekao  da nema dovoljnog kvoruma za odlučivanje  i
procesiranje i glasanje ovog Nacrta zakona je odloženo.

Glasanje u načelu Nacrta zakona o delatnosti hidrometerelogije, je izvršeno 17. aprila
2018.

Rezultat glasanja je bio:
Za -------------------64,
Protiv --------------- 4,
Uzdržanih ----------- 8.

Skupština je većinom glasova donela sledeću:

O D L U K U

1. Usvaja se u načelu Nacrt zakona br. 06/L-035 o delatnosti hidrometerelogije.

2. Zadužuje se Funkcionalna Komisija i stalne komisije da u predviđenom roku
Poslovnikom Skupštine da ga razmatraju nacrta zakona i Skupštini podnose izveštaje sa
preporukama.

10. Prvo razmatranje Nacrta zakona o izmeni i dopuni Zakona br.  04/L-036 o
zvaničnim statistikama Republike Kosova

Predsedavajući je upoznavao poslanike da je Komisija za javnu administraciju, lokalnu
samoupravu i medije razmotrila ovog Nacrta zakona i Skupštini preporučila njegovo
usvajanje.

Zatim, predsedavajući je pozvao predstavnika Vlade,  da predstavlja i obrazloži nacrta
zakona.

U ime Vlade, ministarka Sredine i prostornog planiranja, Albena Reshitaj, pred poslanicima
Skupštine podnela i obrazložila u celini sadržinu i strukturu nacrta zakona i pozvala
poslanike da ga  usvajaju.

U vezi Nacrta zakona o izmeni i dopuni Zakona br. 04/L-036 o zvaničnim statistikama
Republike Kosova diskutovali su: Nait Hasani, u ime Funkcionalne Komisije za javnu
administraciju, lokalnu upravu  i medije i u ime PG - PDK-a; Armend Zemaj, u ime PG -
LDK-a; Valon Ramadani, u ime PG - LVV-a; Shqipe Pantina, u ime PG -“Deputetët e
Pavarur”; i Rasim Selmanaj, u ime PG - AAK-a, čije su diskusije u celini date u transkriptu.

Nakon diskusija, predsedavajući je rekao  da nema dovoljnog kvoruma za odlučivanje  i
procesiranje i glasanje ovog Nacrta zakona je odloženo.
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Glasanje u načelu Nacrta zakona o izmeni i dopuni Zakona br. 04/L-036 o zvaničnim
statistikama Republike Kosova, je izvršeno  17. aprila 2018. god.

Za -------------------56,
Protiv --------------- 4,

Uzdržanih ----------- 18.

Skupština je većinom glasova donela sledeću:

O D L U K U

1. Usvaja se u načelu  Nacrt zakona br. 06/L-058 o izmeni i dopuni Zakona br. 04/L-036 o
zvaničnim statistikama Republike Kosova.

2. Zadužuje se Funkcionalna Komisija i stalne komisije da u predviđenom roku
Poslovnikom Skupštine da ga razmatraju nacrta zakona i Skupštini podnose izveštaje sa
preporukama.

11. Prvo razmatranje Nacrta zakona  o Nezavisnom savetu  nadgledanja  Civilne
službe Kosova

Predsedavajući je upoznao poslanike da je Komisija za javnu administraciju, lokalnu upravu
i medije razmotrila ovog Nacrta zakona i Skupštini preporučila njegovo usvajanje.

Zatim, predsedavajući je pozvao predstavnika Funkcionalne Komisije za javnu
administraciju, lokalnu upravu i medije, da u svojstvu predlagača podnosi i obrazloži nacrta
zakona.

Zamenica predsednika Funkcionalne komisije za javnu administraciju, lokalnu upravu i
medije, Shqipe Pantina, pred poslanicima Skupštine je podnela i obrazložila u celini
sadržinu  i strukturu Nacrta zakona i pozvala poslanike da ga usvajaju.

U vezi Nacrta zakona o nezavisnom nadzornom savetu za civilnu službu Kosova diskutovali
su: Shqipe Pantina, u ime Funkcionalne Komisije za javnu administraciju lokalnu
samoupravu i medije i u ime PG - “Deputetët e Pavarur”; Armend Zemaj, u ime PG -
LDK-a; Nait Hasani, u ime PG - PDK-a;  Valon Ramadani, u ime PG - LVV-a; Rasim
Selmanaj, u ime PG - AAK-a i Bilall Sherifi, u ime PG - NISMA, čije su diskusije u celini
date u transkriptu.

Nakon diskusija, predsedavajući je rekao  da nema dovoljnog kvoruma za odlučivanje  i
procesiranje i glasanje ovog Nacrta zakona je odloženo.
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Glasanje u načelu Nacrta zakona o nezavisnom savetu nadgledanja civilne službe
Kosova, je izvršeno 17. aprila 2018. god.

Rezultat glasanja je bio:

Za -------------------756,
Protiv --------------- 4,

Uzdržanih ----------- 18.

Skupština je većinom glasova donela sledeću:

O D L U K U
1. Usvaja se u načelu  Nacrt zakona br. 06/L-048 o nezavisnom  savetu nadgledanja  civilne
službe Kosova.

2. Zadužuje se Funkcionalna Komisija i stalne komisije da u predviđenom roku
Poslovnikom Skupštine da ga razmatraju nacrta zakona i Skupštini podnose izveštaje sa
preporukama.

Utorak, 17. april 2018
Nastavak plenarne sednice

Nastavak plenarne sednice je predsedavao Xhavit Haliti, potpredsednik Skupštine.

U nastavku  ove plenarne sednice  je glasano  za dopunu dnevnog reda sa tačkom
Ratifikacija  devet (9) članova  Državnog saveta  kvaliteta, kao i ratifikovani su članovi
ovog saveta,  takođe usvojeni su u načelu  i šest nacrte zakona.

Rezultati ovih glasanja su  prikazani  zajedno sa  razmatranjem odgovarajućih tačaka.

Nakon gore spomenutih  glasanja, predsedavajući je procesirao sa sledećim tačkama:

12. Razmatranje Izveštaja operatera sistema, transmisije i tržišta KOSTT a. d. za
2016. godinu

Predsedavajući je upoznao poslanike da je Komisija za ekonomski razvoj, infrastrukturu,
trgovinu,  industriju i regionalni razvoj razmotrila ovog izveštaja i  Skupštini preporučila
njegovo usvajanje.

U vezi izveštaja  operatera sistema, transmisije i tržišta -KOSTT a.d. za 2016, diskutovali
su: Sala Shala-Berisha, u ime Funkcionalne Komisije i u ime PG - PDK-a; Hykmete
Bajrami, u ime PG - LDK-a; Albin Kurti, u ime PG - LVV-a; Visar Ymeri, u ime PG -
“Deputetët e Pavarur”; Milaim Zeka, u ime PG - NISMA, Naser Rugova, Elmi Reçica i
Islam Pacolli, čije su diskusije u celini date u transkriptu.
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Zatim, predsedavajući je dao na glasanje  Izveštaja operatera sistema, transmisije i tržišta -
KOSTT a. d. za 2016. god.

Rezultat glasanja je bio:

Za -------------------47,
Protiv --------------- 24,
Uzdržanih ----------- 3.

Skupština je većinom glasova donela sledeću:

O D L U K U

Usvaja se Izveštaj  operatera sistema, transmisije i tržišta -KOSTT a. d. za 2016, sa
preporukama funkcionalne komisije.

13. Izbor kandidata za sudije  Ustavnog suda Republike Kosova

Predsedavajući je rekao da u dogovoru sa  predstavnicima parlamentarnih grupa, ova tačka
dnevnog reda je odložena za neku drugu sednicu.

14. Razmatranje Predloga – odluke Vlade Republike Kosova za imenovanje šest (6)
članova u Bordu  nezavisne agencije za privatizaciju

Predsedavajući je upoznao poslanike da je Komisija za ekonomski razvoj, infrastrukturu,
trgovinu, industriju  i regionalni razvoj razmotrila ovu Predlog – odluku  Vlade i Skupštini
preporučila njegovo usvajanje.

U vezi  Predloga – odluke Vlade Republike Kosova za imenovanje šest (6) članova u
Bordu nezavisne Kosovske agencije za privatizaciju, diskutovali su: Sala Berisha-Shala, u
ime Funkcionalne komisije za ekonomski razvoj, infrastrukturi, trgovinu, industriju i
regionalni razvoj; Memli Krasniqi, u ime PG - PDK-a i Dardan Sejdiu u ime PG -
“Deputetët e Pavarur”, čije su diskusije u celini date u transkriptu.

Nakon diskusija, predsedavajući je rekao da  nemamo dovoljnog kvoruma za odlučivanje i
procesiranje glasanja ove  Predlog – odluke odlaže se.

Glasanje Predlog – odluke Vlade Republike Kosova za imenovanje šest (6) članova u
bordu  kosovske agencije za privatizaciju, je izvršeno 31. maja 2018.

Rezultat glasanja je bio:

Za -------------------46,
Protiv --------------- 18,
Uzdržanih ----------- 0.
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Skupština je većinom glasova donela sledeću:

O D L U K U

Za imenovanje šest (6) članova u Bordu kosovske agencije za privatizaciju.

I. Imenuju se  članovi  Borda kosovske agencije za privatizaciju, i to:

1. Hasime Mazreku,
2. Skender Komoni,
3. Ranko Djokić,
4. Qemajl Behrami,
5. Bekim Selimaj i
6. Avni Ajdini.

II. Mandat imenovanih članova u  Bordu kosovske agencije za privatizaciju, prema  tačci (I)
ove odluke je četiri (4) godine.

Beleška: tačka 15 i 16. su odlukom Skupštine, tajnim glasanjem  procesirane su
odjednom.

15. Izbor direktora Agencije za menadžiranje memorijalnih kompleksa Kosova, i

16. Izbor tri (3) članova u Nezavisnoj komisiji za medije

Predsedavajući je upoznao poslanike da je Komisija za poljoprivredu, šumarstvo, ruralni
razvoj, sredinu i prostorno planiranje preporučila Skupštini izbor  direktora Agencije za
menadžiranje memorijalnih kompleksa Kosova od dvojice predloženih kandidata.

Takođe, Ad – hoc komisija za izbor kandidata za tri  članova Nezavisne komisije za medije
preporučila Skupštini izbor tri članova  od predloženih kandidata.

Predsedavajući je predložio da se tajno glasanje vrši odjednom sa kandidatima  za izbor
direktora  Agencije za menadžiranje memorijalnih kompleksa Kosova i izbor  tri (3) članova
Nezavisne komisije za medije.

Skupština je usvojila predloga predsedavajućeg.

Predsedavajući je zahtevao od parlamentarnih grupa da ga predlažu po jednog člana u
Glasačkoj komisiji, za vođenje  procedure tajnog glasanja.

Na predlog parlamentarnih grupa,  Skupština je izabrala  glasačku komisiju u sledećem
sastavu:

Fidan Rekaliu, PG - LDK,
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Evgjeni Thaçi, PG - PDK,
Valon Ramadani, PG - LVV,
Salih Salihu, PG - Deputetët e Pavarur,
Rasim Selmanaj, PG - AAK,
Jelena Bontić, PG - Srpska lista.
Enver Hoti, PG - Nisma i
Bahrim Šabani, PG - “6+”.

Predsednik je pozvao članove glasačke komisije da počinju sa procedurama  tajnog glasanja
za izbor direktora Agencije za menadžiranje memorijalnih kompleksa Kosova  i izbor tri (3)
članova Nezavisne komisije za medije, i pozvao je poslanike  pojedinačno  da glasaju.

Nakon vođenja procedure tajnog glasanja, u ime Glasačke komisije, rezultat glasanja  o
izboru  direktora Agencije za mendađioranje memorijalnih kompleksa Kosova, podnela je
poslanik Salih Salihu.

Rezultat glasanja je bio sledeći:

Na glasanje učestvovali su 92 poslanika:
- Nevažećih su 27 glasova.

Dobije glasove za predložene kandidate su:
1. Arbër Hadri ------- 23 glasa,
2. Driton Mulaj ----- 42 glasa.

Predsedavajući je konstatovao da nijedan od predloženih kandidata nije dobio potrebne
glasove  da bude izabran za direktora  Agencije za menadžiranje memorijalnih kompleksa
Kosova.
Konkurs za ovu poziciju  treba ponoviti.

U nastavku je u ime Glasačke komisije, rezultat glasanja o izboru tri (3) članova u
Nezavisnoj komisiji za medije, podnela je poslanica Evgjeni Thaçi- Dragusha.

Rezultat glasanja je bio sledeći:

Na glasanje učestvovali su 92 poslanika:
- Nevažećih su 27 glasačkih listića.

Dobijene  glasove za predložene kandidate  za jednog člana u Nezavisnoj komisiji za medije
iz redova  albanske većinske zajednice su:

1. Violeta Hyseni-Kelmendi ---- 54 glasa, i
2. Shqipe Breznica --------------- 28 glasa.
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Dobijene  glasove za predložene kandidate  za   jednog člana   u Nezavisnoj komisiji za
medije iz redova  srpske zajednice  su:

3. Maja Slavić ------------- 58 glasa, i
1. Nenad Janičević ----------3 glasa.

Dobijene  glasove za predložene kandidate  za   jednog člana   u Nezavisnoj komisiji za
medije iz redova  drugih  zajednica su:

1. Birol Urcan --------- 36 glasa, i
2. Mejdin Saliji -------- 25 glasa .

Predsedavajući je konstatovao da je Skupština većinom glasova donela sledeću:

O D L U K U

1. G.-đa Violeta Hyseni-Kelmendi, izabrana je za članicu  Nezavisne komisije za medije,
iz redova albanske većinske zajednice.
2. G.-đa Maja Slavić, izabrana je za članicu  Nezavisne komisije za medije, iz redova
srpske    zajednice.
3. Predloženi kandidati Birol Urcan i Mejdin Saliji, Za jednog (1) u Nezavisnoj komisiji
za medije, iz redova drugih zajednica koje nisu većina, nijedan  od njih  nije dobio  potrebne
glasove  kako bi bio izabran za člana ove komisije.

4. Da se ponovi konkurs za izbor jednog (1) člana u Nezavisnoj komisiji za medije iz
redova drugih zajednica koje nisu većina.

5. Mandat izabranih u tačci 1 i 2 određuje se žrebom, na osnovu člana  13. Zakona o
Nezavisnoj komisiji za medije.

17. Interpelacija ministra Zdravlja, g. Uran Ismajli, na zahtev Parlamentarne grupe
Pokreta Vetëvendosje, u vezi informativnog zdravstvenog sistema  i zdravstvenog
javnog i privatnog osiguranja u Republici Kosova

Predsedavajući je upoznao poslanike da je Parlamentarna i grupa Pokreta  Vetëvendosje,
podnela zahtev za pozivanje u interpelaciji ministra zdravlja, Uran Ismaili u vezi
informativnog zdravstvenog sistema  i zdravstvenog javnog i privatnog osiguranja u
Republici Kosova.

Takođe on je upoznao poslanike o vremenskom trajanju interpelacije od tri časova, kao i za
izdvojeno vreme za svaku parlamentarnu grupu i za poslanike bez parlamentarne grupe.

Predsedavajući je pozvao predlagača interpelacije da uzme reč.
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Poslanica Fatmire Kollçaku je u ime PG - LVV-a, podnela i obrazložila zahtev za
interpelaciju  ministra Zdravlja Uran Ismajli u  vezi informativnog zdravstvenog sistema  i
zdravstvenog javnog i privatnog osiguranja u Republici Kosova, njena diskusija je u celini
data u transkriptu.

Predsedavajući je pozvao ministra zdravlja, g. Uran Ismaili da podnosi stav Vlade u vezi
ovog pitanja.

Ministar zdravlja, g. Ismaili je podneo i obrazložio je stav Vlade u vezi sa pokrenutim
pitanjima u interpelaciji.

Potpuna diskusija Ministra Ismaili je data u transkriptu.

Za interpelaciju ministra zdravlja, diskutovali su poslanici : Haxhi Avdyli, u ime PG -
LDK-s; Flora Brovina, u ime PG PDK-s; Xhelal Sveçla, u ime PG LVV-s; Besa Baftiu, u
ime PG Deputetët e Pavarur; Time Kadrijaj, u ime PG AAK-a; Enver Hoti, u ime PG -
NISMA-s, Milaim Zeka, Muharrem Nitaj, Naser Rugova, Fatmir Xhelili, Sami Kurteshi,
Dardan Sejdiu, Emilija Redžepi, Imet Rrahmani, Blerim Kuçi, Salih Zyba, Armend Zemaj i
Elmi Reçica, čije su diskusije u celini date u transkriptu.

Na kraju, ministar Uran Ismajli je dao dodatna objašnjenja u vezi  sa ovom interpelacijom

Nakon ovih diskusija, poslanica Fatmire Kollçaku, je u ime predlagača za interpelaciju
pročitala  mociju od šest tačaka.

Zatim,  predsedavajući je rekao da nemamo dovoljnog kvoruma za odlučivanje i
procesiranje glasanja ovih preporuka se odlaže.

Glasanje preporuka sa  interpelacije vođene u vezi  informativnog zdravstvenog
sistema  i zdravstvenog javnog i privatnog osiguranja u Republici Kosova, je izvršeno
26. aprila 2018.

Rezultat glasanja je bio:
Za -------------------74,
Protiv ---------------2,

Uzdržanih -----------2.

Skupština je većinom glasova usvojila sledeće:

P R E P O R U K E

1. Vlada Republike Kosova da počinje  sa funkcionalizacijom i punom prostiranja
informativnog zdravstvenog sistema  i da  objavljuje javno kalendar o aktivnostima.

2. Vlada Republike Kosova da primenjuje  22. preporučenih mera na osnovu  Izveštaja
generalnog revizora “Efikasnosti i efektivnosti u implementaciji jedinstvenog
informativnog i integrisanog zdravstvenog sistema“ decembar 2017.



19

3. Vlada Kosova, Ministarstvo zdravlja,  zdravstvena stručna komora i SHSKUK da izradi
i pripremi preduslove  za zdravstveno informativni sistem  i predvideti:

a) Listu usluga u svim nivoima zdravstvenog sistema na Kosovu u javnim i
privatnim institucijama.

b) Kontrola  i zatim licenciranje svih zdravstvenih stručnjaka koji ispunjavaju
uslove u javnom i privatnom sektoru,

c) Stvaranje državnog registra zdravstvenih radnika u svim javnim i privatnim
institucijama,

d) Izgradnja sistema  referisanja pacijenata,
e) Izrada i ozvaničene kliničkih putokaza
f) Državni registar lekova.

4. Skupština Kosova zahteva od  Centralne banke Kosova da podnosi naj kasnije  60.
radnih dana Detaljan izveštaj  o finansijama i operacijama  licenciranih  Kompanija
osiguranja koja pružaju  privatno zdravstveno osiguranje.

5. Vlada Republike Kosova na  osnovu  izveštaja perfomanse Generalnog revizora da
adresira u institucijama pravde slučajeve kršenja i finansijske štete zbog  ne
blagovremenog  primenjivanja Projekta  za zdravstveni informativni sistem.

***

U nastavku predsednik je zahtevao od parlamentarnih grupa da se deklarišu u vezi sa
nastavkom sednice sa  preostalim tačkama ili da se prekidaju radovi  kako bi nastavili sutra
dan.

U vezi ovog pitanja, diskutovali su poslanici: Armend Zemaj, u ime PG - LDK-a; Memli
Krasniqi, u ime PG - PDK-a; Glauk Konjufca, u ime PG - LVV-a; Salih Salihu, u ime PG -
“Deputetët e Pavarur”; Ahmet Isufi, u ime PG - AAK-a i Enver Hoti, u ime PG - NISMA-
čije su diskusije u celini date u transkriptu.

Nakon ovih deklaracija predsednik je prekinuo radove ove sednice u  21:15 časova kako bi
nastavili sutra dan 18. aprila 2018, u  11:00 časova.

Sreda, 18. april 2018
Nastavak plenarne sednice

Nastavak plenarne sednice je predsedavao Xhavit Haliti, potpredsednik Skupštine, a bio je
potpomognut od  Müfera Šinik, potpredsednica Skupštine. .

Predsedavajući je procesirao  sa  sledećim tačkama dnevnog reda:

18. Parlamentarna debata, na zahtev Parlamentarne grupe Pokreta Vetëvendosje, u
vezi sa nalazima u izveštaju  državne komisije za obeležavanje i održavanje državne granice.

Na zahtev predlagača, ova tačka je ukinuta  sa dnevnog reda plenarne sednice.



20

19. Parlamentarna debata, na zahtev  poslanika Ganimete Musliu, Salih Salihu i Driton
Çaushi, u vezi sa  skandalom pokvarenog mesa nabavljenom iz Belgije, kao i kvalitetu i
bezbednosti hrane na Kosovu.

Predsedavajući je informisao poslanike da je na sednici Predsedništva Skupštine od 11.
aprila 2018, na saglasnost predsednika parlamentarnih grupa PDK-a i NP , odlučeno da se
održi samo jedna parlamentarna debata  u vezi dva pitanja, pokvarenog mesa koje je
uvezeno iz Belgije, kao i o kvalitetu  bezbednosti hrane na Kosovu.

Predsedavajući e pozvao poslanicu Ganimete Musliu, u svojstvu predlagača podnese pitanje
za koje je zahtevana debata.

Poslanica Ganimete Musliu u svojstvu predlagača predstavila je i obrazložila  zahtev za
parlamentarnu debatu  u vezi skandala uvezenog pokvarenog mesa iz Belgije, kao i o
kvalitetu hrane na Kosovu. Kompletna diskusija poslanice Ganimete  Musliu priložena je
transkriptu.

Nakon toga predsedavajući je pozvao poslanika  Salih Salihu, u ime predlagača obrazložio
pitanje u vezi kojeg se održava debata.

Poslanik Salih Salihu kao jedan od predlagača predstavio je i obrazložio zahtev za
parlamentarnu debatu . Kompletna diskusija priložena je trasnkritpu.

U vezi gore navedene debate diskutovali su: Besa Gaxheri, u ime PG  LDK; Andin Hoti, u
ime PG  PDK; Arbër Rexhaj, u ime PG  LVV; Salih Salihu, u ime PG  “Deputetët e
Pavarur:; Daut Haradinaj, u ime PG  AAK; Zafir Berisha, u ime PG  NISMA; Duda Balje, u
ime PG  “6+”, Ismajl Kurteshi, Imet Rrahmani, Luljeta Veselaj-Gutaj, Adem Mikullovci,
Driton Çaushi, Time Kadrijaj, Milaim Zeka, Mimoza Kusari-Lila, nënPredsednik i
Kuvendit, Xhavit Haliti, Armend Zemaj, Fatmire Kollçaku, Memli Krasniqi, Emilija
Rexhepi, Hajdar Beqa, Albulena Haxhiu, Shqipe Pantina, Blerim Kuçi, Arben Gashi, Bekim
Haxhiu, Xhelal Sveçla, Naser Rugova, Nezir Çoçaj, Albin Kurti, Mërgim Lushtaku i  Bilall
Sherifi, njihove diskusije priložene su transkriptu.

Nakon ovih diskusija, predsedavajući je istakao da nema dovoljno kvoruma za odlučivanje i
glasanje preporuka se odlaže.

Glasanje preporuka sa parlamentarne debate u vezi skandala pokvarenog mesa
uvezenog iz Be3lije, kao i kvalitet i bezbednost hrane na Kosovu je obavljeno 26. aprila
2018 godine.

Rezultat glasanja je bio sledeći :

Za-------------------76,
Protiv----------------0,

Uzdržanih ------------0.
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Skupština je većinom glasova donela sledeće :

P R E P O R U K E

1. Da premijer preduzme adekvatne mere prema odgovornima-bordu i menadžmentu
Agencije za hranu i  veterinarstvo.

2. Organi pravde da odmah počnu istragu prema odgovornim institucijama, javnim i
privatnim subjektima, koji iznose na tržište sumnjive proizvode.

3. Pružiti veću budžetsku podršku Agenciji za hranu i veterinarstvo za njenu
konsolidaciju laboratorijskom opremom, opremljivanje inspektora ličnim kamerama,
povećanje profesionalnih kapaciteta i povećanje broja inspektora.

4. U funkciji povećanja transparentnosti, Agencija za hranu i veterinarstvo, da sve
podatke delatnosti inspektora,  predstavi na dnevnim osnovama na ueb stranci.

5. Ponovo razmotriti odgovarajuće zakonodavstvo koje precizira minimalne vremenske
periode, znači istek roka upotrebe prehrambenih proizvoda koji se uvoze u
Republiku  Kosovo.

6. Povećati  finansijsku podršku za mere podrške programa za ruralni razvoj koji
povećava domaću proizvodnju.

20. Parlamentarna debata na zahtev poslanice Shqipe Pantina, podržana i od 11
poslanika potpisnika u vezi korupcije kao kriterijum za viznu liberalizaciju

Predsedavajući je informisao poslanike Skupštine da je poslanica Shqipe Pantina, podržana i
od 11 poslanika potpisnika podnela zahtev za parlamentarnu debatu u vezi korupcije kao
kriterijum za viznu liberalizaciju.

Pozvao  je poslanicu Shqipe Pantina, da u ime predlagača obrazloži pitanje za koje je
zahtevana parlamentarna debata.

Poslanica Shqipe Pantina, u svojstvu predlagača je obrazložila zahtev za parlamentarnu
debatu u vezi korupcije kao kriterijum za viznu liberalizaciju. Kompletna  diskusija
priložena je trasnkriptu.

U vezi parlamentarne debate o korupciji kao kriterijum za viznu liberalizaciju diskutovali
su: Armend Zemaj, u ime PG LDK; Memli Krasniqi, u ime PG PDK; Albulena Haxhiu, u
ime PG  LVV; Shqipe Pantina, u ime PG  “Deputetët e Pavarur”; Blerim Kuçi, u ime PG
AAK; Milaim Zeka, u ime PG NISMA, Avdullah Hoti, Ahmet Isufi, Blerta Deliu-Kodra,
Drita Millaku, Dardan Molliqaj, Ismajl Kurteshi, Sami Kurteshi i ministar Abelard Tahiri,
potpune diskusija priložene su  transkriptu.
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Nakon diskusija, predsedavajući je istakao da nema dovoljnog kvoruma za odlučivanje i
glasanje  o predlogu rezolucije se odlaže.

Glasanje o Rezoluciji donesenoj na parlamentarnoj debati o korupciji kao kriterijum
za viznu liberalizaciju obaviće se 31. maja 2018.

Rezultat glasanja je bio sledeći:

Za-------------------70,
Protiv---------------0,
Uzdržani -----------0.

Skupština je većinom glasova donela sledeću :

R E Z O L U C I J U

1. Skupština Republike Kosova da zahteva povećanje budžeta i povećanje profesionalnih
kapaciteta za sektor pravosuđa, uključujući i Tužilački savet i Sudski savet .
2. Zahteva od organa pravosuđa, Tužilaštva i sudova, da budu efikasniji u rešavanju
predmeta koji se vezuju sa organizovanim kriminalnom i korupcijom.
3. Zahteva od Vlade izradu i prosleđivanju Skupštini u roku od jedne kalendarske godine,
nacrte zakona koji se vezuju jačanje mera u borbi protiv korupcije.
4. Zahteva od Vlade departizaciju odbora javnih preduzeća i drugih nezavisnih institucija.

21. Parlamentarna debata, na zahtev poslanice Teuta Haxhiu, podržan od pet
poslanika-potpisnika u vezi bezbednosti dece u toku korišćenja interneta na Kosovu

Predsedavajući je informisao poslanike Skupštine da je poslanica Teuta Haxhiu, podržana i
od pet poslanika potpisnika podnela zahtev za parlamentarnu debatu o bezbednosti dece u
toku korišćenja interneta na Kosovu.

Pozvao je poslanicu Teuta Haxhiu, da u ime predlagača obrazloži pitanje u vezi kojeg je
inicirana debata.

Poslanica Teuta Haxhiu je obrazložila zahtev za parlamentarnu debatu o bezbednosti dece u
toku korišćenja interneta na Kosovu. Kompletna  diskusija poslanice Teuta Haxhiu
priložena je trasnkriptu .

U vezi gore navedene teme diskutovali su: Valentina Bunjaku-Rexhepi, u ime PG  LDK;
Mexhide Mjaku-Topalli, u ime PG PDK; Ismajl Kurteshi, u ime PG  LVV; Time Kadrijaj, u
ime PG  AAK; Bilall Sherifi, u ime PG NISMA, Fidan Rekaliu, Evgjeni Thaçi-Dragusha,
Arbërie Nagavci, Flora Brovina, Drita Millaku, Nezir Çoçaj, Ganimete Musliu i Muharrem
Nitaj, diskusije su priložene transkriptu.

Nakon diskusija, predsedavajući je istakao da nema dovoljno kvoruma za odlučivanje i
glasanje je odloženo.
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Glasanje preporuka parlamentarne debate u vezi bezbednosti dece u toku korišćenja
interneta na Kosovu obavljeno je 31. maja 2018.

Rezultat glasanja je bio sledeći:

Za-------------------70,
Protiv---------------0,
Uzdržanih-----------0.

Skupština je većinom glasova donela sledeće:

PREPORUKE

1. Obavezuje se Vlada Republike Kosova da zaštiti svako dete od nasilnih i štetnih sadržaja
po razvoj,  garantujući da će odgovorni institucije pružati siguran internet u školama,
postavljajući filtere i ograničenja za stranice koje sadrže ne adekvatne sadržaje za decu.

2. MONT, OD-a, škole da organizuju aktivnosti za podizanje svesti za roditelje, nastavnike i
učenike o rizicima koji dolaze zbog lošeg korišćenja interneta.
3. Da se organizuju obavezujuće obuke za razvoj kapaciteta nastavnika za korišćenje ITK u
školama i zaštitu od rizika interneta .
4. Da se promoviše uputstvo za sigurno korišćenje interneta i da se obavezuju nastavnici da
koriste alternativne izvore tokom procesa nastave.
5. Izradu pravilnika na nivou škola, koji regulišu pitanje korišćenja interneta u prostorijama
škola.
6. Stručne službe unutar škola da formiraju mehanizme za adresiranje podataka, koji
proizilaze zbog lošeg korišćenja interneta, jačanje kapaciteta za posredništvo između
vršnjaka .
7. Razvojni plan škole da se dopuni sa konkretnim merama i postupcima za povećanje
sigurnosti u školi, uključujući i konkretne mere za sprečavanje nasilja zbog lošeg korišćenja
interneta.
8. Da se organizuju debate i obrazovni programi na nacionalnim televizijama i drugim
medijima, u cilju informisanja stanovništva o  pravilnom korišćenju interneta.
9. Roditeljski i porodični savet da sarađuju sa profesionalcima i da rade sa decom, u cilju
monitorisanja dece tokom upotrebe interneta, kako bi obezbedili pravilno korišćenje
interneta od strane dece.
10. Da se podigne svest roditelja i da monitorišu decu, kako ne bi koristili lažne informacije
za otvaranje njihovih profila, kao odrasle osobe, budući da većina kompanija socijalnih
mreža uredili su pitanje profila za maloletnike, ispod 14-godina , i
11. Da se Zakonom sankcioniše šantažiranje dece na socijalnim mrežama i čuvanje
privatnosti dece tokom korišćenja interneta .

Predsedavajući je prekinuo plenarnu sednicu u 20:30 časova .
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Četvrtak, 26. april 2018 godine
Nastavak plenarne sednice

Predsednik je procesirao sa nedovršenim tačkama dnevnog reda, kao što sledi:

22. Formiranje ad hoc komisije za izbor dva člana Nezavisne komisije za medije

Predsednik je informisao poslanike da je predsedništvo Skupštine na sednici održanoj 11.
aprila 2018 godine zahtevalo od parlamentarnih grupa da predlože poslanike za predsednika,
zamenika predsednika i članove ad hoc komisije za izbor dva člana NKM iz redova
albanske zajednice.

Istakao je da su samo neke od parlamentarnih grupa su predložile poslanike za ovu
Komisiju.

Nakon toga, na predlog parlamentarnih grupa stavio je na glasanje formiranje ad hoc
komsije za izbor dva člana NKM.

Rezultat glasanja je bio sledeći:

Za-------------------78,
Protiv---------------0,
Uzdržani-----------0.

Skupština je većinom glasova donela sledeću :

O D L U K U

I.  Formira se Ad hoc komisija za izbor dva (2) člana NKM iz redova albanske zajednice u
sledećem sastavu:

1. Rasim Selmanaj, .........PG  AAK, predsednik,
2. Armend Zemaj,............PG  LDK, prvi zamenik predsednika,
3. Jasmina Živković.........PG SL druga zamenica predsednika,
4. Fidan Rekaliu,..............PG  LDK, član ,
5. Nezir Çoçaj,..................PG  PDKčlan,
6. Blerta Deliu-Kodra,......PG  PDK-, članica
7. Valon Ramadani, .........PG  LVV, član
8. Adem Mikullovci, .......PG  LVV, član
9. Shqipe Pantina, ...........PG “Deputetët e Pavarur”, članica,
10. Milaim Zeka,.............PG Nisma , član, i
11. Albert Kinolli, ...........PG “6+”, član.

II. Ad hoc komisija za izbor dva (2) člana iz redova albanske zajednice NKM, deluje u
skladu sa članom 11. stav 2.2 Zakona br. 04/L-44 o NKM  i Skupštini podnosi izveštaj sa
preporukama.
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***

23. Interpelacija prmijera Republike Kosova, Ramush Haradinaj, na zahtev PG VV u
vezi oštrih redukcija električne energije i situaciji u sektoru energije

Predsedavajući je informisao poslanike da je PG VV podnela zahtev za pozivanje premijera
Ramush Hardinaj na interpelaciju u vezi oštrih redukcija električne energije i situaciji u
sektoru energije.

Takođe, informisao je poslanike i o tročasovnom vremenskom trajanju interpelacije , kao i o
odvojenom vremenu za svaku parlamentarnu grupu i poslanika bez parlamentarne grupe.

Predsedavajući je pozvao predlagača interpelacije da uzme reč.

Predsednik PG VV , Glauk Konjufca je predstavio i obrazložio zahtev za interpelaciju sa
premijerom Kosova, Ramush Haradinaj, u vezi oštrih redukcija električne energije i situaciji
u sektoru energije.
Kompletna diskusija priložena je transkriptu.

Predsedavajući je pozvao premijera, Ramush Haradinaj da predstavi stav vlade4 u vezi
ovog pitanja.

Premijer Republike Kosova, Haradinaj, je predstavio i obrazložio stav Vlade u vezi
iniciranih pitanja na interpelaciji. Kompletna diskusija priložena je transkriptu.

U vezi gore navedene interpelacije premijera Haradinaj svoja mišljenja dali su i: Hykmete
Bajrami, u ime PG  LDK; Sala Berisha-Shala, u ime PG  PDK; Albin Kurti, u ime PG VV-
; Dardan Sejdiu, u ime PG  “Deputetët e Pavarur; Bekë Berisha, u ime PG   AAK; Zafir
Berisha, u ime PG  NISMA, Haxhi Avdyli, Arbërie Nagavci, Blerim Kuçi, Milaim Zeka,
Salih Salihu i premijer Ramush Haradinaj, kompletne diskusije priložene su transkriptu.

Na kraju diskusija, predsednik PG VV, Glauk Konjufca predložio je da se usvoje preporuke
u vezi interpelacije premijera.

Zatim, predsedavajući na predlog predsednika PG-LVV, Glauk Konjufca, odložio je
glasanje o preporukama.

Glasanje o Preporukama sa Interpelacije premijera u vezi sa oštrim redukcijama
snabdevanja električnom energijom i situaciji u sektoru energije, obavljeno je 31. maja
2018. godine.

Rezultat glasanja je bio sledeći:

Za---------------- 48,
Protiv ---------------4,
Uzdržani ----------9.
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Skupština je većinom glasova usvojila sledeće:

PREPORUKE

1. Vlada u roku od 2 nedelje u saradnji sa menadžmentom KEK-a, da pripremi plan mera za
hitno i dugoročno reagovanje u obezbeđivanju proizvodnje električne energije.

2. Regulatorni ured za energiju da ne prihvati zahteve za povećanje cene električne energije
od strane kompanije KEDS-KESCO-a.

3. Vlada Republike Kosova da pokrene u što kraćem roku  rekonstrukciju Termoelektrane
“Kosova A”.

4. Ministarstvo za ekonomski razvoj u saradnji sa KEK-om da ubrza plan remonta
Termoelektrane “Kosova B”.

5. KOSTT da  ugovori električnu energiju sa Albanijom u dugoročnom periodu.

6. Vlada da preduzme hitne mere i da ih primeni za stabilizaciju proizvodnje uglja, kao i
saniranje bespravne gradnje u selu Šipitula.

7. Da se izvrši revizija ugovora o Privatizaciji distribucije KEDS-a, koja nije nikada
izvršena.

8. RUE da zahteva plan održavanja od KEDS-a, kako bi kontrolisao proces isključivanja
koji KESCO vrši u ime održavanja.

9. RUE da razmotri redukcije, visoke cene, tarife za biznise koje su znatno veće, korišćenje
maksigrafa  i kategorizaciju u A +, koje se dešavaju  i sprovode od strane KEDS-KESCO-a.

Zatim, predsedavajući zbog nedostatka kvoruma za donošenje odluka, prekinuo je rad
plenarne sednice u 19:45 časova.

Četvrtak, 31. maj 2018. godine
Nastavak plenarne sednice

Predsednik je nastavio sa sledećim nedovršenim tačkama:

24. Interpelacija premijera Republike Kosova, g. Ramush Haradinaj, na zahtev
Parlamentarne grupe Demokratskog saveza Kosova, u vezi sa odlukom Vlade Kosova
br. 02/34 od 05.03.2018. godine, za izdvajanje finansijskih sredstava u iznosu od milion
evra za KOSTT za pokrivanje troškova za napajanje električnom energijom četiri
opština na severu Kosova

Predsednik je obavestio poslanike da je Parlamentarna grupa Demokratskog saveza Kosova
podnela zahtev za pozivanje na interpelaciju premijera Kosova, g. Ramush Haradinaj, u vezi
sa odlukom Vlade Kosova br. 02/34 od 05.03.2018. godine, za izdvajanje finansijskih
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sredstava u iznosu od milion evra za KOSTT za pokrivanje troškova za napajanje
električnom energijom četiri opština na severu Kosova

Takođe je obavestio poslanike da interpelacija traje tri sata, kao i o određenom vremenu za
svaku parlamentarnu grupu i poslanike bez parlamentarne grupe.

Predsedavajući je pozvao predlagača interpelacije da uzme reč.

Poslanica Mimoza Kusari-Lila u ime Parlamentarne grupe Demokratskog saveza Kosova,
predstavila je i obrazložila zahtev za interpelaciju premijera Kosova, g. Ramush Haradinaj,
u vezi sa odlukom Vlade Kosova br. 02/34 od 05.03.2018. godine, za izdvajanje finansijskih
sredstava u iznosu od milion evra za KOSTT za pokrivanje troškova za napajanje
električnom energijom četiri opština na severu Kosova. Puna diskusija poslanice Mimoza
Kusari-Lila, data je u transkriptu

Predsedavajući je pozvao premijera Kosova, g. Ramush Haradinaj da predstavi stav Vlade o
ovom pitanju.

Premijer Kosova, g. Haradinaj je predstavio i obrazložio stav Vlade u vezi sa pokrenutim
pitanjima u interpelaciji. Puna diskusija premijera, g. Ramush Haradinaj data je u
transkriptu.

U vezi sa odlukom Vlade Kosova br. 02/34 od 05.03.2018. godine, za izdvajanje
finansijskih sredstava u iznosu od milion evra za KOSTT za pokrivanje troškova za
napajanje električnom energijom četiri opština na severu Kosova, diskutovali su poslanici:
Hykmete Bajrami, u ime PG-LDK; Sala Berisha-Shala, u ime PG-PDK; Albin Kurti, u ime
PG-LVV; Dardan Molliqaj, u ime PG-PSD; Blerim Kuçi, u ime PG-AAK; Bilall Sherifi, u
ime PG-Socijaldemokratska inicijativa, Adem Mikullovci, Enver Hoti, Naser Rugova, Sami
Kurteshi, Muharrem Nitaj, Milaim Zeka, Korab Sejdiu, Glauk Konjufca, Ahmet Isufi,
Lumir Abdixhiku i premijer g. Ramush Haradinaj, čije su diskusije date u  transkriptu.

Na kraju diskusija, poslanica Mimoza Kusari-Lila u ime Parlamentarne grupe
Demokratskog saveza Kosova, pročitala je preporuke u vezi sa interpelacijom Premijera.

Zbog nedostatka kvoruma za donošenje odluka, nije  nastavljeno glasanje o Preporukama.

Glasanje o Predlog-rezoluciji sa Interpelacije premijera u vezi sa odlukom Vlade
Kosova br. 02/34 od 05.03.2018. godine, za izdvajanje finansijskih sredstava u iznosu
od milion evra za KOSTT za pokrivanje troškova za napajanje električnom energijom
četiri opština na severu Kosova, obavljeno je 05. juna 2018. godine.

Rezultat glasanja je bio sledeći:

Za............... 57,
Protiv..........16,
Uzdržani.......0.
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Skupština je na predlog PG-LDK, koju je zastupala poslanica Mimoza Kusari-Lila, većinom
glasova usvojila sledeću:

R E Z O LU C I J U

1. Obavezuje se Vlada Kosova, da u roku od tri meseca, pronađe rešenje o nastaloj situaciji.

2. KOSTT i RUE  da pripreme Plan naknade gubitaka KOSTT-a uzrokovanih uputstvom
RUE-a za napajanje električnom energijom opština na severu Kosova.

3. Vlada Kosova ne treba nastaviti dijalog sa Srbijom o bilo kojem pitanju vezanim za
energetiku, bez potpune implementacije postojećeg sporazuma.

4. Da se formira Radna grupa  sastavljena od strane Skupštine Kosova, Vlade Kosova,
KOSTT-a i RUE-a za koordiniranje postupaka  za prevazilaženje nastale situacije..

25. Interpelacija premijera Republike Kosova, g. Ramush Haradinaj, na zahtev
Parlamentarne grupe ‟Socijaldemokratske partije”, u vezi s potpisivanjem
komercijalnog sporazuma između kompanije "Contour Global" i Vlade Kosova za
projekat Termoelektrane "Kosova e Re" potpisan 20. decembra 2017. godine

Predsedavajući je obavestio poslanike da je Parlamentarna grupa Socijaldemokratske partije
podnela zahtev za pozivanje na interpelaciju premijera Kosova, g. Ramush Haradinaj, u vezi
s potpisivanjem komercijalnog sporazuma između kompanije "Contour Global" i Vlade
Kosova za projekat Termoelektrane "Kosova e Re" potpisan 20. decembra 2017. godine.

Takođe je obavestio poslanike da interpelacija traje tri sata, kao i o određenom vremenu za
svaku parlamentarnu grupu i poslanike bez parlamentarne grupe.

Predsedavajući je pozvao predlagača interpelacije da uzme reč.

Predsednik Parlamentarne grupe Socijaldemokratske partije Dardan Sejdiu predstavio je i
obrazložio zahtev za interpelaciju premijera Kosova, g. Ramush Haradinaj, u vezi s
potpisivanjem komercijalnog sporazuma između kompanije "Contour Global" i Vlade
Kosova za projekat Termoelektrane "Kosova e Re" potpisan 20. decembra 2017. godine.
Puna diskusija  poslanika Dardan Sejdiu data je u transkriptu

Predsedavajući je pozvao premijera Kosova, g. Ramush Haradinaj da predstavi stav Vlade o
ovom pitanju.

Premijer Republike Kosovo, g. Haradinaj je predstavio i obrazložio stav Vlade u vezi sa
pokrenutim pitanjima u interpelaciji. Puna diskusija  premijera, g. Haradinaj data je u
transkriptu.

U vezi s potpisivanjem komercijalnog sporazuma između kompanije "Contour Global" i
Vlade Kosova za projekat Termoelektrane "Kosova e Re" potpisan 20. decembra 2017.
godine, diskutovali su poslanici: Lumir Abdixhiku, u ime PG-LDK; Memli Krasniqi, u ime
PG-PDK; Liburn Aliu, u ime PG-LVV; Dardan Sejdiu, u ime PG-PSD; Blerim Kuçi, u ime
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PG-AAK; Bilall Sherifi, u ime PG-NISMA, Haxhi Avdyli, Albulena Haxhiu, Armend
Zemaj, Ilir Deda i premijer g. Ramush Haradinaj, čije su diskusije date u  transkriptu.

Na kraju diskusija, predsednik Parlamentarne grupe Socijaldemokratske partije, Dardan
Sejdiu predstavio je preporuke u vezi sa interpelacijom Premijera.

Zbog nedostatka kvoruma za donošenje odluka, nije nastavljeno glasanje o preporukama
predloženim od strane PG - PSD.

Glasanje o preporukama u vezi s potpisivanjem komercijalnog sporazuma između
kompanije "Contour Global" i Vlade Kosova za projekat Termoelektrane "Kosova e
Re" potpisan 20. decembra 2017. godine, obavljeno je 04. juna 2018. godine.

Rezultat glasanja je bio sledeći:

Za............... 37,
Protiv...........50,
Uzdržani........3.

Skupština nije usvojila preporuke u vezi s potpisivanjem komercijalnog sporazuma između
kompanije "Contour Global" i Vlade Kosova za projekat Termoelektrane "Kosova e Re"
potpisan 20. decembra 2017. godine, predložene od strane Parlamentarne grupe PSD-a.

Predsednik je prekinuo rad ove plenarne sednice u 18:20 časova.

Petak, 08. juni 2018. godine
Nastavak plenarne sednice

Predsednik je nastavio sa sledećim tačkama dnevnog reda:

26. Interpelacija premijera Republike Kosova, g. Ramush Haradinaj, na zahtev
Parlamentarne grupe Pokreta Vetëvendosje, u vezi korupcije visokih zvaničnika i
organizovanog kriminala u institucijama Republike Kosova

Predsedavajući je obavestio poslanike da je Parlamentarna grupa Pokreta Vetëvendosje
podnela zahtev za pozivanje na interpelaciju premijera Kosova, g. Ramush Haradinaj, u vezi
korupcije visokih zvaničnika i organizovanog kriminala u institucijama Republike Kosova.

Takođe je obavestio poslanike da interpelacija traje tri sata, kao i o određenom vremenu za
svaku parlamentarnu grupu i poslanike bez parlamentarne grupe.

Predsedavajući je pozvao predlagača interpelacije da uzme reč.

Poslanica Fitore Pacolli u ime Parlamentarne grupe Pokreta Vetëvendosje predstavila je i
obrazložila zahtev za interpelaciju premijera Kosova, g. Ramush Haradinaj, u vezi korupcije
visokih zvaničnika i organizovanog kriminala u institucijama Republike Kosova. Puna
diskusija  poslanice Fitore Pacolli, data je u transkriptu
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Predsedavajući je pozvao premijera Kosova, g. Ramush Haradinaj da predstavi stav Vlade o
ovom pitanju.

Premijer Republike Kosovo, g. Haradinaj je predstavio i obrazložio stav Vlade u vezi sa
pokrenutim pitanjima u interpelaciji. Puna diskusija  premijera, g. Ramush Haradinaj data je
u transkriptu.

U vezi korupcije visokih zvaničnika i organizovanog kriminala u institucijama Republike
Kosova, diskutovali su poslanici: Armend Zemaj, u ime PG-LDK; Hajdar Beqa, u ime PG-
PDK; Fitore Pacolli, u ime PG-LVV; Shqipe Pantina, u ime PG-PSD; Muharrem Nitaj, u
ime PG-AAK; Enver Hoti, u ime PG-NISMA; Albert Kinolli, u ime PG-“6+”, Korab Sejdiu,
Nezir Çoçaj, Dardan Sejdiu, Albin Kurti, Blerim Kuçi, Milaim Zeka, Haxhi Avdyli, Fatmire
Kollçaku, Faton Topalli, Lirije Kajtazi, Xhelal Sveçla, Driton Çaushi, Valentina Bunjaku-
Rexhepi, Rexhep Selimi, Zafir Berisha, Hykmete Bajrami, Arbërie Nagavci, Naser Rugova,
Adem Mikullovci i premijer g. Ramush Haradinaj, čije su diskusije date u  transkriptu.

Na kraju diskusija, poslanica Fitore Pacolli, u ime Parlamentarne grupe Pokreta
Vetëvendosje predstavila je preporuke u vezi sa interpelacijom Premijera.

Zbog nedostatka kvoruma za donošenje odluka, nije nastavljeno glasanje o preporukama.

Predsedavajući je prekinuo rad plenarne sednice u 14:30 časova

Četvrtak, 28. juni 2018. godine
Nastavak plenarne sednice

Predsedavajući je nastavio sa glasanjem o Predlog-rezoluciji sa Interpelacije premijera
Republike Kosova, g. Ramush Haradinaj, na zahtev Parlamentarne grupe Pokreta
Vetëvendosje, u vezi korupcije visokih zvaničnika i organizovanog kriminala u
institucijama Republike Kosova, održane 08. juna 2018. godine.

Rezultat glasanja je bio sledeći:
Za............... 23,
Protiv...........31,
Uzdržani........9.

Skupština nije usvojila Predlog-rezoluciju u vezi korupcije visokih zvaničnika i
organizovanog kriminala u institucijama Republike Kosova, predloženu od strane
Parlamentarne grupe - LVV-a.

Predsednik je zaključio rad plenarne sednice 28. juna 2018. godine u 14:25 časova.

Predsednik Skupštine:
Kadri VESELI

Zapisnik  je izradila:
Direkcija za plenarna i  proceduralna pitanja


